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《外星來的神秘朋友 : 小熊貝魯和小蟲達達》 

作者: 原京子  

索書號： CF WO 

波朗要修裡飛機，將女兒波慕交給貝魯和達達照顧，貝魯對波慕相當親切，達達

卻很不高興，這是為什麼呢？達達和波慕能成為好朋友嗎？從遠方來的波朗和波

慕又有著什麼樣不可思議的神奇能力呢？貝魯和達達對流星許的願望有達成嗎？ 

Can I Join Your Club?  
Author: John Kelly  

Call number: P KEL 

Duck wants to join a club. But he needs to be able to roar to join Lion Club, or 

trumpet to join Elephant Club. And all he can do is quack! What's a Duck to do? 

Why, set up his own club of course... where everyone is welcome to join!  

《小修與沃特 : 遇見新朋友》 

 作者: 工藤紀子  

索書號： CP KUD 

貪吃的小修和勤勞的沃特，與老鼠們愉快的生活在一起。他們總是到處去玩，一

起去做許多有趣的事，而且還常常遇見新朋友呢！例如，去撿栗子時撿到刺蝟，

玩保齡球玩到狸媽媽送禮物，在海邊游泳居然遇上了外星人。 

Henry, Like Always  
Author: Jenn Bailey  

Call number: F BAI 

Henry, a first grader on the autism spectrum, attempts to navigate friendships, 

and sudden changes in classroom routines--like a parade on Friday instead of 

share time.  
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Come Home Already!  
Author: Jory John  

Call number: P JOH 

An excited Duck wants to hang out with Bear. But Bear's gone fishing for a 

whole week and is happy to finally get a second alone.  
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